2020主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

        12/06/2020  
	下週主日 Next Sunday

12/13/2020

	中文主席

English Presider
	宋保軍
	張毅

	中文講員 
	程保治牧師  
Rev.  Jeff Cheng
	張文迪長老
Wen-Dyi Chang

	翻譯 Interpreter
	方 向
	陳 瑛

	中文司琴  Pianist
	羅鳳玲
	羅鳳玲

	中文招待 

Ushers
	姜華
	徐慧君

	音響/ 投影
Audio Engineer/PPT     
	Jeremy S/文  艷
	李 銘/姚藝婷

	托兒 Nursery
	谢 惠
	楊曉靜

	圖書館 Library
	N/A
	N/A

	分菜同工

Lunch Serving
	N/A
	N/A

	清潔同工 Cleaning
	N/A
	N/A

	保安Security
	宋保軍
	李允誠

	週二Tuesday 
	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship

	週三Wednesday 7:30PM
	禱告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: 321-971-546）

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算







宣道預算
Monthly Budget for General: $15,000.00
         
Mission: $2,500.00

	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	Oct. Income

收入
	. Oct. Expenses

支出


	常費General
	$6,046.00
	$7,946.00
	$10,060.00
	$7,565.92

	建堂Building 
	N/A
	N/A
	$0.00
	$0.00

	宣道Missions
	$1,150.00
	$1,150.00
	$1,460.00
	$0.00

	其他Special
	N/A
	N/A
	$0.00
	$0.00


每月背诵经文    Monthly Verses –December, 2020:

我們行善，不可喪志；若不灰心，到了時候就要收成。（加拉太书Galatians 6:9)
所以有了機會就當向眾人行善，向信徒一家的人更當這樣。(加拉太书Galatians 6:10)
	牧師Pastor

程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
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 滔沙華人基督教會
Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒‧本地传福音
  Make Disciples ‧ Local Evangelism
                     主日崇拜程序
                    ORDER OF WORSHIP
十二月六日December 6, 2020                             10:45AM - 12:15PM
主席 Presider: 宋保軍                


   司琴 Pianist: Lauren
                    講員Speaker：程保治牧师
默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All                                                             
宣召Convocation            詩 Psalm 133:1-2              主席 Presider                                                                                                           
頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord’s Prayer眾立 All
讚美詩Praise Hymns                                  眾坐Congregation
              111 齊來，信徒聖徒O Come All Ye Faithful 
              102 信徒歡唱Good Christian Men rejoice
祈禱Invocation                                         主席Presider
讚美詩Praise Hymns    94 以馬內利來臨 O Come Emmanuel  眾坐Congregation
讀經 Scripture Reading  雅各书 James 4:11-17    眾坐Congregation證道             

論斷和自誇 



   程保治牧师 
Sermon              Judging and Boasting   
 Rev. Jeff Cheng 
回應/奉獻Response/Offering





    主席 Presider
    613 收成歌 Come Ye Thankful People Come
聖餐Holy Communion    275 白超乎雪Whiter than Snow   眾坐Congregation
歡迎，報告   Welcome, Greeting & Announcements   主席Presider每月经文Monthly Verses                                  主席 Presider   讚美  荣耀歸於真神Glory to God in the Highest    眾立Congregation               祝禱Benediction                       程保治牧师 Rev. Jeff Cheng 阿們頌 Amen Praise                                       眾立 Congregation     默禱 Silent Prayer                                       眾坐 Congregation殿前代禱Altar Prayer Request                         眾坐 Congregation
報告事項：
1.歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家。
2.下主日(12/13)是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會，同時也會有
  線上直播。請預備心參加。
3.我們主日學在網上透過ZOOM上主日学。中文成人主日學班也有現場班。 
  ZOOM Meeting ID: 414-625-455。欢迎弟兄姐妹加入，一起学习神的话语。
  兒童主日學包括pre-K，一至五年级学生是在網上上課，請家長和小朋們
  留意。时间是每周日早上9:30am-10:30am, 請家長們留意。
4.2020年教會宣教基金的仍有需要奉獻，若有願意參與宣教事工的奉獻，請
  在奉獻支票或信封上指明給宣教基金。謝謝。
5.2020全球華人差傳大會將在線上舉辦。時間是12/28-30, 鼓勵大家報名參
  加。 請上網https://www.cmcglobal-afc.org/ 查詢節目內容和講員訊息。
  6.2020年基督工人中心冬令會將於12月23日至27日在線上舉行。線上報名
    已經開始了。因ZOOM人數有限制, 將以報名優先, 及全時間參加的次序接
    納參加。詳情請上網站http://cwcnet.org查詢。
  7.2020年教會聖誕慶祝會暫定12/19在線上舉行。請預留時間和為此禱告。
祷告事項
教會事工
1. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
2. 為教會明年2021的教會事工計劃禱告，求神幫助我們同心事奉。
3. 為冬季 (12-2月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
4. 為12/19聖誕慶祝晚會 (網上舉行)代禱。請大家預留時間和邀請親友參加。
肢體關懷
1. 為新會友Shawn/Carmen, 陳彥廷/劉蒙, 及文艷的家庭與服事禱告。
2. 感謝讚美主，黃道信弟兄的前列腺病痛已完全康復。
3. 楊伯伯（Elaine的爸爸）已於11/21安息主懷，求主親自安慰Elaine及家人.
普世宣教1. 為麥浪牧師、師母在非洲訓練傳道人及帶領聚會代禱，求神保守
           他們身體健康。
2. 感謝主高榮德牧師11/17胃部手術順利完成，請為他的完全恢復禱告。
健康需要
1. 為受疫情感染的Elaine姊妹及林鳳珍姊妹的家人身體恢復健康代禱。
2. 為陳瑛的媽媽禱告，祈求神的看顧醫治，能早日清醒過來。
世界大事 1. 為全球的疫情、美國的大選結果及中美關係禱告。
Announcements

1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this
    morning. God bless you all.

2. Next Sunday (12/13) is combined service at church and we will also
    broadcast live online service from 10:45 AM to 12:20 PM. 

3. Our Church Adult Sunday school class continues to meet online using 
    ZOOM. Brothers and sisters are welcome to join us to learn the Word of 
   God. ZOOM Meeting ID: 414-625-455. We will have children Sunday
   school classes for preschoolers to 5th graders. Please let your children join the classroom every Sunday from 9:30am to 10:30am.
4. Our mission fund is not reaching the amount we need to support our missionary
    yet.  Please pray for this and specify for mission fund when you make the
    offering to support the mission work.
5. China Mission Conference Global 2020 will be held on line this year from 12/28-12/30. We encourage all to sign up and attend. Please visit 

     https://www.cmcglobal-afc.org/registration/ for program and speaker info.
6. Christian Witness Center (CWC) 2020 winter retreat will be held at Westin
Hotel Kansas City from 12/23-12/27. Online registration is available at 
www.cwcnet.org
7. Our church 2020 Christmas program tentatively still plan to meet online on 

12/19. More information later. Please reserve time and pray for the meeting.
Prayer Items
Church Ministry

1. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.

2. Pray for our church ministry plan for 2021, May the Lord guide us to serve him in one accord.

3. Pray for Winter Quarter Sunday School preparation and more to attend Sunday school.

4. Pray for this year’s Christmas Celebration (online) is on December 19. Please reserve time and invite

  friends and relatives to participate. 

Member Care

1. Pray for the families and ministry of new members Shawn/Carmen, Chen Yanting/Liu Meng, and Wen Yan.

2 Thank and praise the Lord, Brother Huang's prostate disease has fully recovered.

3. Uncle Yeung (Elaine's father) has rested in the Lord's arms on 11/21. May the Lord comfort Elaine and her family.

World Missions

1. Pray for Pastor & Mrs. Ron for their training ministry and leading seminars in Africa. May God give them good health.

2. Thank the Lord Pastor Ko for the successful completion of the stomach surgery on 11/17. Please pray for his complete recovery.

Health needs

1. Pray for the recovery of Sister Elaine and Lisa Lam 's family who were affected by the epidemic.

2. Pray for Chen Ying's mother, and pray for God's care and healing, so that she will wake up soon.

World Events

1. Pray for the global epidemic, U.S. election results, and Sino-US relations.

講道大綱Sermon Outlines
I. 不要彼此批評論斷 Do not judge one another
II. 不要張狂誇口 Do not brag about it
